
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  34 

двадцять четвертого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 15 серпня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась відеофіксація. 
 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 
 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 
 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять четверте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 22 депутата, депутатки. Відсутні 21. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання 

пам'ять загиблих українських захисників, захисниць та мирних співгромадян, 

які стали жертвами російсько-української війни. 
 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять четвертого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 
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Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити. Немає. 

 

Нагадую, що у разі звукового сигналу ‟повітряна тривога” у роботі 

засідання буде оголошена перерва, всі мають пройти до укриття. Після 

закінчення тривоги роботу засідання сесії буде продовжено. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Термінове скликання двадцять четвертого засідання дев’ятої сесії міської 

ради пов’язано з необхідністю прийняти субвенцію з обласного бюджету та 

внести зміни до ряду галузевих програм. 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії (двадцять четверте засідання). Він складається з семи питань. Питання 

розглянуті виконавчим комітетом, постійними комісіями, обговорені та 

погоджені на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій. 

 

Чи будуть пропозиції до запропонованого переліку додаткових питань? 

Немає. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(двадцять четверте засідання) взяти за основу та затвердити в цілому. Прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Не прийнято. 

 

Надійшла пропозиція від депутатів повернутися до затвердження порядку 

денного дев’ятої сесії (двадцять четверте засідання). Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Ставлю на голосування пропозицію перелік додаткових питань до 

порядку денного дев’ятої сесії (двадцять четверте засідання) взяти за основу 

та затвердити в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
 

Прийнято рішення № 2163 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є депутатські запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Наступне питання порядку денного – ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2172 (доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – 

начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення  

№ 2172 (доопрацьований), основні його положення. Відповіла на запитання 

депутата Колісніченка Р.М. (фракція політичної партії ‟Всеукраїнське 

об’єднання ‟Батьківщина”) щодо виплати субвенції з місцевого бюджету на 

компенсацію за придбання житла для окремих громадян за рахунок субвенції 

з державного бюджету в сумі 58,1 млн грн. Поінформувала, що зазначена 

субвенція виділена для визначених учасників бойових дій. Перелік цих осіб 

погоджено з Кіровоградською обласною військовою адміністрацією та 

Міністерством у справах ветеранів України. Через департамент соціальної 

політики міської ради кошти будуть направлені одержувачам на карткові 

рахунки для використання за цільовим призначенням. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2172 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2164 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1421 ‟Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2178. Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 

 

Вовк Ю.М. пояснила зміни, які запропоновано внести до Комплексної 

програми підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою 

агресією російської федерації проти України та членів їх сімей  

на 2023-2025 роки (зі змінами).  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2178 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2165 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників  

АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської 

федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки”  

(зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2179. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

 

Білокінь С.В. пояснив зміни, які запропоновано внести до Програми 

капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів 

комунального господарства і соціально-культурного призначення міста 

Кропивницького на 2022-2024 роки (зі змінами). Відповів на запитання 

депутатки Ніжнікової А.О. (позафракційної, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо 

зменшення фінансування на виконання робіт з капітального ремонту покрівлі 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟ГІМНАЗІЯ "ЕРУДИТ” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ”. Поінформував, що відповідне фінансування було 

затверджено на підставі попередніх розрахунків проєктної організації, в яких 

була виявлена технічна помилка, тому виникла потреба привести цю суму у 

відповідність до кошторисної вартості та направити надлишок коштів, що 

утворився, на проведення розрахунків за виконані роботи на інших об’єктах, 

в тому числі з реконструкції операційного блоку КОМУНАЛЬНОГО 

НЕКОМЕРЦІЙНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА 

ЛІКАРНЯ ШВИДКОЇ МЕДИЧНОЇ ДОПОМОГИ” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ”. Відзначив, що до кінця 2024 року роботи з капітального 

ремонту покрівлі навчального закладу будуть виконані в повному обсязі. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2179 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2166 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і  
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соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1771 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2164. Доповідач  

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання та виявлення 

корупції міської ради. 

 

Шишко О.М. пояснив зміни, які пропонується внести до  

Міської програми профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” 

на 2024-2026 роки (зі змінами). 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть  запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2164 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2167 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1771  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

Інформація в розміщених на сайті міської ради проєкті рішення № 2164 

та рішенні № 2167 частково закрита. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми створення та використання зелених насаджень 

на території Кропивницької міської територіальної громади на  

2024-2027 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2158. Доповідач  

Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – 

головний архітектор міста. 

 



7 

 

Лунгол Р.С. поінформував, що Програма створення та використання 

зелених насаджень на території Кропивницької міської територіальної 

громади на 2024-2027 роки є новою та розроблена за результатами 

проведення Дня депутата/депутатки, в ході якого обговорювались нагальні 

питання щодо озеленення міста Кропивницького. Пояснив основні положення 

проєкту Програми та очікувані результати щодо її виконання. Відповів на 

запитання депутатки Чередніченко Н.Ю. (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) стосовно необхідності співпраці з 

енергетиками з питання обрізки зелених насаджень поблизу повітряних ліній 

електропередачі з максимальним їх збереженням. Відзначив, що станом на 

сьогодні роботи з озеленення та утримання зелених насаджень проводить 

КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО ‟БЛАГОУСТРІЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ”, тому це питання відноситься до зони відповідальності 

Головного управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Питання щодо утримання нових зелених насаджень, які будуть висаджені на 

виконання Програми створення та використання зелених насаджень на 

території Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2027 роки, 

будуть контролюватися департаментом містобудування та земельних 

ресурсів міської ради. 
 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

підсумувала, що Програма створення та використання зелених насаджень на 

території Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

є новою, тому висновки щодо її ефективності можна буде зробити пізніше. 

 

Колюка О.С.: 

Дійсно. За результатами проведення Дня депутата/депутатки була 

підтримана ініціатива щодо необхідності розробки проєкту Програми 

створення та використання зелених насаджень на території Кропивницької 

міської територіальної громади на 2024-2027 роки. В подальшому з практичної 

точки зору буде вирішуватися питання щодо визначення виконавчих органів, 

які контролюватимуть питання утримання зелених насаджень: чи це буде один 

виконавчий орган, чи декілька.  

Чи є ще запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2158 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 2168 “Про затвердження Програми створення 

та використання зелених насаджень на території Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2027 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми ведення містобудівного кадастру  

м. Кропивницького Кіровоградської області на 2025-2027 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2167. Доповідач Лунгол Р.С. – директор 

департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор 

міста. 

 

Лунгол Р.С. пояснив основні положення проєкту Програми ведення 

містобудівного кадастру м. Кропивницького Кіровоградської області на 

2025-2027 роки. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть  запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2167 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2169 “Про затвердження Програми ведення 

містобудівного кадастру м. Кропивницького Кіровоградської області  

на 2025-2027 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до питання ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити? 

 

Ніжнікова А.О., депутатка міської ради (позафракційна, членкиня 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), звернулася з проханням пояснити порядок 

звернення комунальних закладів до виконавчих органів Кропивницької міської 

ради щодо обрізки зелених насаджень. 

 

Лунгол Р.С. пояснив, що згідно з вимогами Закону України  

‟Про адміністративні послуги” замовлення щодо обстеження зелених 
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насаджень приймається виключно через Центр надання адміністративних 

послуг, оскільки це є адміністративною послугою.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять четвертому 

засіданні дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, 

розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять четверте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

Слава Україні! 

 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


